
TITLE: Industry Day – Construction and Services in Rhineland-Palatinate Germany 
 

 
IMPORTANT  

This Industry Day is for information and planning purposes only and does not constitute a 
solicitation from the Government. The projects, services, or work etc. described at this Industry 

Day is for informational purposes only. No contract will be awarded from this event. 
 

Requests for solicitation will receive no response. 
 

 
 

1. AGENCIES: United States Army Contracting Command (ACC) 409th Contracting Support 
Brigade, Theater Contracting Center (TCC), Kleber Kaserne; and United States Air Force 
AFICC/KU Operation Location Europe, Ramstein AFB, Spangdahlem Air Base 

2. NAICS: 236220 - Commercial and Institutional Building Construction 
3. PLACE OF PERFORMANCE: Rhineland-Palatinate 
4. EVENT TIME AND LOCATION: 

Industry Day:  27 April 2023  
Location: Congress Center Ramstein, Am Neuen Markt 4, 66877 Ramstein 
Time: 0830 – 1730 hrs 

 
5. EVENT INFORMATION: 

 
This is an Industry Day Invitation. Please read the announcement in its entirety. The intent of this 
notice and event is to assist the Government in conducting market research to evaluate the state 
of available sources. This event will also serve to communicate potential opportunities, needs, 
and requirements to the community of capable firms within industry, and will provide a forum for 
engagement with industry. This event is targeted at Prime and Subcontractors. 
 
The focus will be on construction and repair, remodeling, and renovation service requirements 
issued by the United States (US) Army and United States Air Force (USAF) in Rhineland-
Palatinate, Germany. This event will also provide industry training on Government systems, such 
as SAM.gov and Wide-Area Workflow.  Some training will be provided in the German language. 
 
Interested companies shall register for this event via usarmy.rheinland-pfalz.409-contr-spt-
bde.list.tcc-industryday@army.mil. The email shall state the names of the attendees, the 
company name and cage code if available. Only 3 representatives from each company will be 
able to attend. Additional spots may be available upon request. Companies may provide 
questions for the government in advance to be answered during the event. The Government may 
chose not to answer questions submitted. 
 
Attendance at the Industry Day is NOT required to compete for any future requirements briefed 
at the Industry Day. Prospective offerors are not required to attend the Industry Day. Questions 
can be asked either in person at the Industry Day or virtual via TEAMS. 
 
More details will be provided to this announcement as they become available. Interested parties 
should “Follow” this announcement on SAM.gov to receive regular updates regarding the Industry 
Day. This can be done by selecting the “Follow” button at the top of the announcement on 
SAM.gov. 



Gefälligkeitsübersetzung 

 
TITEL: Unternehmertag - Bau und Baudienstleistungen in Rheinland-Pfalz Deutschland   
 

 

WICHTIG 
Dieser Branchentag dient nur zu Informations- und Planungszwecken und stellt keine 

Aufforderung zur Einreichung von Angeboten seitens der Regierung dar. Die auf diesem 
Branchentag beschriebenen Projekte, Dienstleistungen, Arbeiten usw. dienen nur zu 
Informationszwecken. Im Rahmen dieser Veranstaltung wird kein Auftrag vergeben. 

 

Anfragen für Ausschreibungen werden nicht beantwortet. 
 

 
1.   EINHEIT:  United States Army Contracting Command (ACC) 409th Contracting Support 

Brigade, Theater Contracting Center (TCC), Kleber Kaserne und United States Air Force 
AFICC/KU Operation Location Europe, Ramstein AFB, Spangdahlem Air Base 

2.   NAICS: 236220 - Gewerblicher Hochbau inkl.Innenausbau 
3.  AUSFÜHRUNGSORT: Rheinland Pfalz 
4.   ZEIT UND ORT DER VERANSTALTUNG: 
   Unternehmertag: 27. April 2023  
 Ort: Congress Center Ramstein, Am Neuen Markt 4, 66877 Ramstein 
 Zeit: 0830 - 1730 Uhr 
 

5. VERANSTALTUNGSHINWEISE  
 

Dies ist eine Einladung zum Unternehmertag. Bitte lesen Sie diese Ankündigung vollständig 
durch. Ziel dieser Ankündigung und Veranstaltung ist es, die Regierung bei Ihrer Marktforschung 
zu unterstützen und zur Bewertung der verfügbaren Unternehmen. Diese Veranstaltung dient 
auch dazu, potenzielle Möglichkeiten, Bedürfnisse und Anforderungen an die verfügbaren 
Unternehmen zu kommunizieren und bietet ein Forum für die Zusammenarbeit mit den 
Unternehmen. Diese Veranstaltung richtet sich an Haupt- und Subunternehmer.  
Der Schwerpunkt liegt auf den Anforderungen der United States Army (US) und der United States 
Air Force (USAF) an Bau-, Reparatur-, Umbau- und Renovierungsleistungen in Rheinland-Pfalz, 
Deutschland. Die Veranstaltung bietet auch Schulungen für Unternehmen zu Regierungs-
systemen wie SAM.gov und Wide-Area Workflow. Einige der Schulungen werden in deutscher 
Sprache angeboten. 
 

Interessierte Unternehmen müssen sich für diese Veranstaltung über usarmy.rheinland-
pfalz.409-contr-spt-bde.list.tcc-industryday@army.mil anmelden. In der E-Mail sind die Namen 
der Teilnehmer, der Name des Unternehmens und, falls vorhanden, der CAGE Code anzugeben. 
Von jedem Unternehmen können nur 3 Vertreter teilnehmen. Zusätzliche Plätze können auf 
Anfrage verfügbar sein. Die Unternehmen können der Regierung im Voraus Fragen vorlegen, die 
während der Veranstaltung beantwortet werden sollen. Die Regierung kann beschließen, die 
eingereichten Fragen nicht zu beantworten. 
 

Die Teilnahme am Branchentag ist NICHT erforderlich, um sich für zukünftige Anforderungen zu 
bewerben, die auf dem Unternehmertag vorgestellt werden. Potenzielle Bieter sind nicht 
verpflichtet, am Unternehmertag teilzunehmen. Fragen können entweder persönlich auf dem 
Unternehmertag oder virtuell über TEAMS gestellt werden.  
 

Weitere Einzelheiten zu dieser Ankündigung werden bekannt gegeben, sobald sie verfügbar sind. 
Interessenten sollten dieser Ankündigung auf SAM.gov “Folgen", um regelmäßig über den 
Unternehmertag informiert zu werden. Wählen Sie dazu die Schaltfläche "Folgen" am oberen 
Rand der Ankündigung auf SAM.gov.  


